



Questions and Answers #3

Date: February 23, 2021

Project: Uninterruptible Power Supply (UPS) System – Guelph Research and Development Centre

La version française se trouve à la page suivante

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

UPS

Question 14: Can the Liebert UPS product be considered as an equal to the listed manufacturers indicated in section 26 33 53.

Answer 14: No, no alternate manufacturers will be accepted.

ELECTRICAL

Question 15: Regarding the 250A breaker in panel MS-6EA1 feeding the UPS

Answer 15: Refer to “electrical addendum E2” (Addendum 6)

All other terms and conditions remain the same



Questions et réponses #3

Date: 23 Février 2021

Projet: Système d'alimentation électrique sans coupure (UPS) – Centre de recherche et de développement de Guelph

The English version is on the previous page.

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

UPS

Question 14: Le produit Liebert UPS peut-il être considéré comme égal aux fabricants répertoriés aux article 26 33 53 ?

Réponse 14: Non, aucun autre fabricant ne sera accepté.

ÉLECTRIQUE

Question 15: Concernant le disjoncteur 250A dans le panneau MS-6EA1 alimentant l'onduleur

Réponse 15: Voir "electrical addendum E2" (Addendum 6)

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.